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Abstract (en)
The subject of the invention is a method for covering a pipe (1), and especially a pipeline pipe capable of being submerged, with an insulating
wrapping, the said wrapping comprising at least one layer of polypropylene. The method consists in moving the pipe (1) in a longitudinal translational
movement and, simultaneously, in rotationally driving the said pipe, in heating the pipe (1) to a temperature above 50@C, in depositing a layer
(2) of epoxy on the outer surface of the pipe (1), in wrapping a tape (4) in the pasty state of an adhesive material over the layer (2) of epoxy, and
in wrapping, over the tape (4) of adhesive material, at least one tape (5, 6) in the pasty state of at least one insulating material. The subject of the
invention is also an installation for the implementation of the method and a pipe obtained by this method. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un procédé pour revêtir d'une enveloppe isolante un tube (1), et notamment un tube de pipeline susceptible d'être immergé,
ladite enveloppe comprenant au moins une couche de polypropylène. Le procédé consiste à déplacer le tube (1) en translation longitudinale et
simultanément à entrainer en rotation ledit tube, à chauffer le tube (1) à une température supérieure à 50°C, à déposer sur la surface externe du
tube (1) une couche (2) d'époxy, à enrouler sur la couche (2) d'époxy une bande (4) à l'état pâteux d'un matériau adhésif et à enrouler, sur la bande
(4) de matériau adhésif, au moins une bande (5, 6) à l'état pâteux d'au moins un matériau isolant. L'invention a également pour objet une installation
pour la mise en oeuvre du procédé et un tube obtenu par ce procédé. <IMAGE>
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